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Protokół Nr 66 

z obrad sześćdziesiątej piątej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, odbytych  

w dniu 25.10.2023r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w sali Centrum Aktywności Seniora przy ulicy Mickiewicza 22B  

w Więcborku. 

Sesja trwała od godz. 12:00 – 13:20. 

Obradom przewodniczyła p. Anna Łańska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

Sesja była nagrywana i transmitowana online /obraz i dźwięk/ przez „TV Krajna” na 

stronie internetowej Gminy Więcbork i zostanie udostępniona w formie linku  

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Więcbork. Nagrania będą przechowywane 

przez okres niezbędny do wypełnienia odpowiednich przepisów ustawowych.  

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 14 radnych, czyli quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023r. 

poz. 40 ze zm.). 

 

Radna nieobecna usprawiedliwiona: p. Beata Lida 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Więcborka      - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka     - Jacek Masztakowski 

3. Skarbnik Gminy Więcbork     - Alina Kruk 

4. Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej 

w Więcborku        - Danuta Zawidzka 

5. Redaktor „Krajna TV”      - Maciej Bór 

6. Redaktor Tygodnika „Wiadomości Krajeńskie”   - Robert Środecki 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Informacja Dyrektora Biura Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku o stanie 

realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny (2022/2023)”. 
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10. Informacja o analizie danych zawartych w oświadczeniach majątkowych złożonych przez 

kierowników jednostek gminnych. 

11. Informacja o analizie danych zawartych w oświadczeniach majątkowych Radnych Rady 

Miejskiej. 

12. Przyjecie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2023. 

13. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie 

 

Do porządku obrad nie wniesiono zmian. 

Ad.4 Przewodnicząca RM p. Anna Łańska poinformowała, że protokół z XLV sesji  

został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Zapytała, czy ewentualnie ktoś  

z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc poddano protokół 

pod głosowanie. 

Obecnych 14 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023  

Ad.5 Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

28.09.2023r. – Przewodnicząca RM wraz z radnymi: p. Brygidą Migawą, p. Stanisławem 

Piłka i p. Janem Antczak, uczestniczyła w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa 

Jeleń. Podczas spotkania pożegnano i podziękowano za prawie 30-letnią pracę Pani Sołtys 

Reginie Łaznowskiej i przeprowadzono wybory uzupełniające na funkcję sołtysa w kadencji 

2018-2023 w wyniku, których wybrano nową Sołtys, p. Mirosławę Maćkowską /miejsce sala 

OSP w Sypniewie/. 

 

7.10.2023r. – Przewodnicząca RM wraz z radną Iwoną Bonecką uczestniczyła w XXVIII 

„Wieczorze Seniora”, który odbył się w Szkole Podstawowej Nr 1 w Więcborku. 

 

9.10.2023r. – udział Przewodniczącej RM w posiedzeniu Kapituły Księgi Zasłużonych dla 

Powiatu Sępoleńskiego. Na listopadowej sesji Rady Powiatu Sępoleńskiego nastąpi uroczysty 

wpis do Księgi osoby zatwierdzonej przez Kapitułę / miejsce: biuro Przewodniczącego Rady 

Powiatu Sępoleńskiego/. 

 

13.10.2023r. – udział w rozstrzygnięciu Konkursu „Estetyka Zagrody Wiejskiej”.  

W tegorocznej edycji Konkursu udział wzięło 17 gospodarstw z terenu gminy Więcbork 

/podsumowanie: sala świetlicy wiejskiej sołectwa Borzyszkowo/. 
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20.10.2023r. – Przewodnicząca RM wraz z radna Dorota Wnuk uczestniczyła w spotkaniu 

integracyjnym „Senioriada 2023” zorganizowanym przez Fundację Pozytywna Energia dla 

seniorów z terenu sołectwa Jastrzębiec /miejsce: świetlica wiejska sołectwa Jastrzębiec/. 

 

24.10.2023r. – udział w posiedzeniu połączonych Komisji Rady Miejskiej w Więcborku: 

Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku 

Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

 

Ad.6 Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

 

27.09.2023r. – udział w dwóch zebraniach sołeckich: sołectwa Adamowo /w remizie OSP 

Sypniewo/, a następnie sołectwa Sypniewo /w Wiejskim Domu Kultury w Sypniewie/. 

 

28.09.2023r. – udział w spotkaniu organizacyjnym dotyczącym XXV Powiatowego Tygodnia 

Kultury Chrześcijańskiej, który odbędzie się w dniach od 5.11.2023- 12.11.2023r. /miejsce: 

Centrum Aktywności Lokalnej w Więcborku/. Tego samego dnia Burmistrz wziął udział  

w trzech zebraniach sołeckich: sołectwa Zakrzewek /miejsce: świetlica sołectwa Zakrzewek/, 

sołectwa Czarmuń /miejsce: świetlica sołectwa Czarmuń/ oraz sołectwa Jeleń /miejsce: 

Remiza OSP w Sypniewie/. W przypadku ostatniego z sołectw, było to zebranie 

sprawozdawczo-wyborcze. Z funkcji sołtysa ustępowała p. Regina Łaznowska, której 

Burmistrz podziękował za długoletnia pracę na rzecz społeczności lokalnej i pogratulował 

wybranej na to stanowisko nowej sołtys p. Mirosławie Maćkowskiej, która do tej pory 

zasiadała w Radzie Sołeckiej sołectwa Jeleń. 

 

29.09.2023r. – Burmistrz Więcborka wraz ze Skarbnik Gminy p. Alina Kruk odebrali z rąk 

posła na Sejm RP p. Bartosza Kownackiego Promesy na następujące zadania: Budowa sieci 

Kanalizacji Sanitarnej z przyłączami w ulicach – Leszka Białego i Leszka Czarnego na 

Osiedlu Piastowskim w Więcborku na kwotę 587.200, 00 zł;  Budowa i Remont Dróg wraz  

z niezbędną infrastrukturą techniczną na terenie miasta i gminy Więcbork na kwotę 

1.960.000, 00 zł i Remont dachu budynku przy ul. Pocztowej 35 w Więcborku kwota 

343.000, 00 zł. Są to środki finansowe pozyskane w ramach rozstrzygnięć Programu „Polski 

Ład”. Tego samego dnia Burmistrz uczestniczył w zebraniu sołeckim sołectwa Górowatki  

w domu Pani Sołtys oraz uroczystości 50-lecia pożycia małżeńskiego Państwa Grażyny i Jana 

Witoniów. 

 

30.09.2023r. – udział w uroczystości obchodów 50-lecia pożycia małżeńskiego Państwa 

Teresy i Jana Izbanerów.  

 

2.10.2023r. – udział w Konwencie Powiatu Sępoleńskiego. Poruszone tematy dotyczyły, 

miedzy innymi, organizacji transportu publicznego na terenie powiatu sępoleńskiego oraz 

zwiększenia ilości połączeń autobusowych, pomiędzy Bydgoszczą, a miejscowościami 

powiatu sępoleńskiego. Obecnie są dwa takie kursy plus kursy weekendowe. W dniu sesji 

Starosta i Wicestarosta Powiatu Sępoleńskiego udali się do Urzędu Marszałkowskiego  

w Toruniu na spotkanie z Marszałkiem Województwa Kujawsko - Pomorskiego w sprawie 

uruchomienia tych dodatkowych kursów, które mają skomunikować miejscowości powiatu 

sępoleńskiego z Bydgoszczą. Toczone są również rozmowy dotyczące skomunikowania 

miejscowości Sośno z Bydgoszczą. Z informacji uzyskanej z ostatniej chwili wynika, że 

rozmowy idą w dobrym kierunku i jest szansa na wdrożenie nowych kursów. Bardzo 

możliwe, że pojawią się nowe połączenia, które skomunikują miejscowości powiatu 

sępoleńskiego poprzez Nakło, tj. autobusy będą kursować do Nakła, a stamtąd pociągiem 
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będzie można dotrzeć do Bydgoszczy. Tego samego dnia burmistrz uczestniczył  

w posiedzeniu Stowarzyszenie OPPT Sępólna Krajeńskiego, podczas którego omówiono 

zasady finansowania kosztów Stowarzyszenia w ramach środków na  politykę terytorialną, na 

nowa perspektywę finansową. 

 

4.10.2023r. – udział w uroczystościach obchodów jubileuszu 50-lecia pożycia małżeńskiego 

Państwa Anny i Tadeusza Mrozińskich, Państwa Bogumiły i Bronisława Szweda oraz 

Państwa Danuty i Andrzeja Wenderskich /miejsce: Sala Ślubów USC w Więcborku/.   

 

6.11.2023r. – udział w rozpoczęciu mitingu sportowego: „Piłka-Siatka-Mistrz” 

zorganizowanego przez Fundację Aktywnego Rozwoju. W zajęciach prowadzonych przez  

p. Huberta Malinowskiego oraz p. Magdalenę Fularczyk-Kozłowską uczestniczył również 

siatkarz, były reprezentant Polski, Mistrz Europy Juniorów w 1996r. w Izraelu, Mistrz Świata 

Juniorów oraz NBP Świata w 1997r. w Bahrajnie i wielokrotny Mistrz Polski p. Marcin Prus 

/miejsce: hala sportowa przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Więcborku/.  W tym dniu burmistrz 

wziął też udział w wideokonferencji zorganizowanej przez Wojewodę Kujawsko-

Pomorskiego p. Mikołaja Bogdanowicza, podczas której omówiono, między innymi kwestie 

wyborów parlamentarnych, promocji referendum, organizacji transportu na wybory oraz 

konkursu frekwencyjnego dla gmin. 

 

7.10.2023r. – udział w XXVIII „Wieczorze Seniora”. Podczas uroczystości została wręczona 

nagroda-statuetka Sowy wyróżniającemu się seniorowi, która w roku 2023r. trafiła do  

p. Henryka Janowskiego z Sypniewa /miejsce: hala sportowa przy SP Nr 1 w Więcborku/. 

 

10.10.2023r. – udział w spotkaniu zorganizowanym przez Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej w Suchorączku p. Justynę Krzysztofek z okazji Światowego Dnia Zdrowia 

Psychicznego. Następnie Burmistrz uczestniczył w wideokonferencji zorganizowanej przez 

Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego p. Mikołaja Bogdanowicza w sprawie organizacji 

wyborów parlamentarnych i posiedzeniu Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych w Sępólnie Krajeńskim /miejsce: świetlica OSP w Sępólnie Krajeńskim/. 

 

11.10.2023r. – udział w podsumowaniu Turnieju Szachowego zorganizowanego przez 

Fundację „Polubić Szachy-Zostań Mistrzem”, w którym udział brało kilkudziesięciu uczniów 

ze szkół podstawowych, z terenu gminy Więcbork. Wydarzenie miało miejsce w Szkole 

Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Jastrzębcu. Burmistrz podziękował Dyrektor 

Szkoły w Jastrzębcu, jak i radnej Dorocie Wnuk za zaangażowanie w realizacje tego 

przedsięwzięcia.         

 

13.10.2023r. – udział w uroczystym podsumowaniu Gminnego Konkursu „Estetyka Zagrody 

Wiejskiej”/miejsce: świetlica wiejska sołectwa Borzyszkowo/. 

 

16.10.2023r. – wręczenie nagród Burmistrza Więcborka wyróżniającym się nauczycielom  

z placówek oświatowych Gminy Więcbork z okazji Święta Edukacji Narodowej. Nagrody te 

otrzymały: 

 

• Pani Wiesława Olszewska – nauczyciel Szkoły Podstawowej im. Elżbiety i Jana 

Orzelskich w Runowie Krajeńskim;  

• Pan Sławomir Wojtasik – nauczyciel Szkoły Podstawowej im. Elżbiety i Jana Orzelskich 

w Runowie Krajeńskim; 
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• Pani Wiesława Borkowska – nauczyciel Szkoły Podstawowej im. Ziemi Krajeńskiej  

w Sypniewie; 

• Pani Marta Sobczyk – nauczyciel Szkoły Podstawowej im. Ziemi Krajeńskiej  

w Sypniewie; 

• Pani Katarzyna Jurczyńska – nauczyciel Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Polskich 

Noblistów w Więcborku;  

• Pani Magdalena Januszewska – nauczyciel Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Polskich 

Noblistów w Więcborku;  

• Pani Julia Oller-Matuszewska – nauczyciel Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Polskich 

Noblistów w Więcborku;  

• Pani Karolina Sobczyk – nauczyciel Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Kornela 

Makuszyńskiego w Więcborku;  

• Pani Sylwia Brożek – nauczyciel Przedszkola Gminnego „Niezapominajka”  

w Więcborku; 

• Pani Anna Szlagowska – nauczyciel Przedszkola Gminnego „Niezapominajka”  

w Więcborku. 

Tego samego dnia Burmistrz uczestniczył we mszy św. i pogrzebie dzieci martwo urodzonych 

w roku 2023, w Szpitalu Powiatowym w Więcborku. Pogrzeb taki corocznie odbywa się  

w międzynarodowym Dniu Dziecka Utraconego. Uroczystości miały miejsce w Kościele 

Parafialnym w Więcborku i Cmentarzu Komunalnym w Więcborku. 

 

17.10.2023r. – udział w rozpoczęciu Roku Akademickiego Uniwersytetu III Wieku Filii  

w Więcborku oraz związanego z tym jubileuszu 10-lecia istnienia UTW w Więcborku przy 

Wyższej Szkole Gospodarki w Bydgoszczy /miejsce: centrum Aktywności Seniora  

w Więcborku/. 

 

18.10.2023r. - podpisanie umowy na realizację zadania pn.: „Poprawa gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta i Gminy Więcbork”. Wykonawcą niniejszej inwestycji jest firma 

ROSMOSIS-WAWRZYNIAK GROUP Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Spółka 

Komandytowa z siedzibą w Perzycach. Zadanie dotyczy modernizacji stacji uzdatniania wody 

w Więcborku. Termin realizacji zadania, to dziesięć miesięcy od podpisania umowy. W tym 

samym dniu Burmistrz spotkał się z potencjalnym inwestorem, który planuje zbudować na 

terenie gminy Więcbork trzy farmy fotowoltaiczne o mocy 38MW, 24MW i 20MW. Daje to 

w sumie około 90ha fotowoltaiki, która ma powstać na terenie gminy Więcbork.  

 

19.10.2023r. – udział w Konwencie Powiatu Sępoleńskiego. Tematem konwentu była analiza 

funkcjonowania dotychczasowych linii komunikacji autobusowej na terenie powiatu 

sępoleńskiego oraz ewentualna możliwość utworzenia nowych linii. Oprócz istniejących linii 

autobusowych włodarze gmin tworzących powiat i Starosta Sępoleński, chcą zawnioskować  

w ogłaszanym przez Wojewodę Konkursie na dofinansowanie komunikacji autobusowej linię, 

która skomunikuje Zabartowo z Więcborkiem i Czarmuń z Więcborkiem.  

 

23.10.2023r. – udział w ćwiczeniach – Grze Decyzyjnej, dotyczącej dystrybucji tabletek 

jodku potasu w razie zagrożenia radioaktywnego / miejsce: restauracja „Antares” w Sępólnie 

Krajeńskim/.  

 

24.10.2023r. - udział w posiedzeniu połączonych Komisji Rady Miejskiej w Więcborku: 

Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku 

Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. W pierwszej części komisja 
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gościła w Środowiskowym Domu Samopomocy oraz Świetlicy Środowiskowej w Więcborku, 

a następnie kontynuowała posiedzenie w sali Centrum Aktywności Seniora w Więcborku. 

     

Informacje dodatkowe: 

• 6 października nastąpiło otwarcie ofert na zadanie, pn.: „Budowa, rozbudowa  

i doposażenie placów zabaw w miejscowościach Runowo Krajeńskie, Zakrzewek  

i Zabartowo na terenie gminy Więcbork”. Kwota zabezpieczona na zadanie, to 234.300, 

00 zł. Zadanie zostało podzielone na trzy części dla każdej miejscowości osobno. Na 

każdą część wpłynęły trzy oferty, a najniższa została złożona przez Stelcol z Jarosławia na 

kwotę 81.059, 57 zł na każda z części. Zabrakło około 9.000, 00 zł do rozstrzygnięcia 

przetargu. Zarządzeniem Burmistrza kwota ta została uzupełniona. W bieżącym tygodniu 

nastąpi ogłoszenie rozstrzygnięcia tego postępowania przetargowego, a w kolejnym 

tygodniu zostanie podpisana umowa. Finalizacja zadania ma nastąpić jeszcze w roku 

2023. Place zabaw powstaną: na trenie Szkoły Podstawowej w Runowie Krajeńskim, przy 

Szkole Podstawowej w Zakrzewku i przy świetlicy wiejskiej w Zabartowie. 

• 16 października br. ukazało się ogłoszenie o zamówieniu, pn.: „Zagospodarowanie 

odpadów komunalnych odebranych z nieruchomości zamieszkałych na terenie gminy 

Więcbork oraz zebranych w punkcie selektywnej zbiórki odpadów w Dalkowie na okres 

od 1 stycznia 2024 – 31 grudnia 2024r.”Zamówienie jest udzielane w trybie przetargu 

nieograniczonego, termin składania ofert wyznaczony został na 16 listopada 2023r. do 

godz. 11:00 i tego samego dnia nastąpi otwarcie ofert. Na rok 2024 została uruchomiona 

procedura podobna do tej na rok 2023, tj. w ramach przetargu otwartego 

nieograniczonego jest zagospodarowanie odpadów, natomiast w ramach procedury In 

house zostanie zlecony odbiór odpadów komunalnych z terenu gminy Więcbork 

Zakładowi Komunalnemu w Więcborku.  

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

Radna Iwona Bonecka nawiązała do informacji Burmistrza o możliwościach zwiększenia 

linii komunikacji autobusowej. W tym kontekście zapytała, czy kiedykolwiek rozważano 

możliwe utworzenie połączenia autobusowego w kierunku Złotowa. Wie, że są osoby 

zainteresowane właśnie tym kierunkiem podróżowania i byłyby zadowolone z takiego 

rozwiązania. 

Burmistrz Więcborka odpowiedział, że prowadzone w tej materii rozmowy dotyczą głównie 

skomunikowania z Bydgoszczą, gdyż jakby nie było jest to miasto wojewódzkie i główny cel 

destynacji, jeżeli chodzi o lekarzy specjalistów i szpitale specjalistyczne, mieszkańców 

powiatu sępoleńskiego. Dlatego ten temat i ten kierunek był kluczowy. Jeżeli chodzi  

o Złotów, to były rozmowy, ale uruchomienie takiego przewozu wymagałoby porozumienia 

pomiędzy dwoma marszałkami, tj. Marszałkiem Województwa Kujawsko-Pomorskiego  

i Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego. Z tego, co pamięta Marszałek Województwa 

Wielkopolskiego nie był taką opcją zainteresowany.  

Przewodnicząca RM pytała z kolei o lokalizację wspomnianych przez Burmistrza farm 

fotowoltaicznych. 

Burmistrz Więcborka podał, że wszystkie trzy planowane są na terenie Runowa 

Krajeńskiego. 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję. 
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Ad.7 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Burmistrz Więcborka  

p. Waldemar Kuszewski. 
 

/Odp. na interp. radnego J. Kabattka/ 

• Ujęcie w budżecie roku 2024 przedsięwzięć: termomodernizacja świetlicy wiejskiej  

w Zakrzewskiej Osadzie z wymianą źródła ogrzewania oraz przygotowanie dokumentacji 

technicznej na przebudowę dróg gminnych relacji: Zakrzewek-Zakrzewska Osada – Jeleń, 

drogi w kierunku świetlicy w Zakrzewskiej Osadzie oraz Nowy Dwór-Zboże, zostaną 

potraktowane, jako ewentualne propozycje do ujęcia w projekcie budżetu Gminy 

Więcbork na rok 2024. Odpowiedź pisemna został udzielona radnemu 9 października,  

a już dziś można powiedzieć, że cześć z tych wniosków została uwzględniona tj. droga 

relacji Zakrzewek-Zakrzewska Osada – Jeleń, jako propozycja do projektu zmian  

w budżecie Gminy Więcbork na rok 2023 i kontynuowana, jeżeli chodzi o przygotowanie 

dokumentacji w roku 2024. 

/Odp. na interp. radnego J. Antczaka/ 

• Po przeanalizowaniu sytuacji na odcinku drogi Runowo Krajeńskie – Zabartowo zostały 

podjęte kroki formalne w celu przygotowania nowej organizacji ruchu uwzględniającej 

ograniczenie prędkości do 40km/h na wysokości wskazanych w interpelacji zabudowań. 

• Przebudowa 150m odcinka drogi na terenie sołectwa runowo Krajeńskie zostanie 

potraktowana, jako wniosek do projektu budżetu Gminy Więcbork na rok 2024. 

/Odp. na interp. radnej B. Kopty/ 

• Ujecie w projekcie budżetu Gminy Więcbork na rok 2024 dokończenia remontu 

nawierzchni drogi ul. Słonecznej w Więcborku oraz przebudowy ulicy Dolnej i Górnej  

w Więcborku zostaną potraktowane, jako wnioski do ewentualnego ujęcia w projekcie 

budżetu Gminy Więcbork na rok 2024. W tym przypadku podobnie, jak w przypadku 

interpelacji radnego Jacka Kabattek w proponowanych zmianach budżetowych na bieżący 

rok została ujęta propozycja zlecenia jeszcze w roku 2023 wykonania dokumentacji na 

remont ulicy Słonecznej w Więcborku. Kolejna część sfinansowania wykonania tej 

dokumentacji nastąpi w roku 2024.  

Interpelacje i odpowiedzi znajdują się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

Gminy Więcbork w zakładce Rada Miejska – „Interpelacje i Zapytania Radnych 

kadencja 2018-2023” 

 

Ad.8 Interpelacje i zapytania radnych. 

1. Radny Mateusz Łański zwrócił się do Starosty Sępoleńskiego za pośrednictwem 

Burmistrza Więcborka o podniesienie studzienek kanalizacyjnych do poziomu 

nawierzchni drogowej na ulicy Starodworcowej. 

 

2. Rady Andrzej Wenda zwrócił się o ujęcie w przyszłorocznym budżecie Gminy 

Więcbork utwardzenia nawierzchni drogi w kierunku Wilcze Jary. Ten odcinek drogi jest 

trasą autobusu szkolnego oraz busa wożącego osoby niepełnosprawne, zatem wykonanie 

tego zadania jest uzasadnione.  
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Interpelacje i odpowiedzi znajdują się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

Gminy Więcbork w zakładce Rada Miejska – „Interpelacje i Zapytania Radnych 

kadencja 2018-2023” 

 

Ad. 9 Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny (2022/2023) 

przedstawiła Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku p. Danuta 

Zawidzka. 

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego Protokołu i jest dostępna do wglądu  

w biurze RM oraz stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Więcbork. 

 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

Radna Iwona Bonecka zapytała, czy po roku funkcjonowania planów naprawczych 

dotyczących egzaminu ósmoklasisty obserwuje się tendencję wzrostową, jeżeli chodzi  

o wyniki. 

Dyrektor BOOS odpowiedziała, że nie można w uproszczeniu zastosować jednego 

wspólnego wniosku. Zależy to od placówki i zawsze zasadnym jest podnoszenie danego 

wyniku nie do pomiaru ubiegłorocznego, tylko, jako wykazywanie pewnej tendencji. To, co 

martwi, to Szkoła Podstawowa nr 2 w Więcborku i niski poziom w zakresie wyników z części 

matematycznej.  

Przewodnicząca RM zauważyła, że ją osobiście bardzo niepokoi od lat niski poziom 

wyników z matematyki w Szkole Podstawowej Nr 1 w Więcborku. Tam nie wprowadzono 

programu naprawczego, a jest to problem przewijający się od wielu lat. 

Dyrektor BOOS stwierdziła, że generalnie nauczanie matematyki mówiąc, w uproszczeniu, 

powszechnie kuleje jest to duży problem nie dotyczy jedynie placówek oświatowych Gminy 

Więcbork. Zastrzegła, ze jej słów nie należy traktować, jako usprawiedliwienia dla placówek  

i nauczycieli z placówek oświatowych Gminy Więcbork. Programy naprawcze lawinowo nie 

tylko w powiecie sępoleńskim, ale też i tucholskim zostały wprowadzone przez Kujawsko-

Pomorskiego Kuratora Oświaty w ubiegłym roku. Bardzo duży odsetek szkół jest w trybie 

programu naprawczego, a matematyka kuleje i to już od lat.  

Przewodnicząca RM zapytała, jaki powód wprowadzenia programów naprawczych podaje 

Kurator Oświaty. 

Dyrektor BOOS wyjaśniła, że Kurator nie podaje powodu, tylko odnosi dane wyniki się do 

wyników egzaminów powiatowych, wojewódzkich i krajowych. Generalnie wynik 

województwa kujawsko-pomorskiego jest bardzo niski.   

Radny Mateusz Łański odnosząc się do powyższego uznał, że programy naprawcze, to jest 

jakiś absurd, gdyż program naprawczy powinno się zastosować i pracować z uczniami, 

którym poszło gorzej. Natomiast ci uczniowie, którzy Pisza egzaminy ósmoklasisty 

opuszczają szkoły podstawowe, wiec jest to jakieś kuriozum, nijak mające się do 

rzeczywistości.    

Dyrektor BOOS powiedziała, że generalnie program naprawczy, to bardzo duża 

autorefleksja w danej szkole. Nie można nie odnieść tej autorefleksji do zakresu wsparcia  

z zewnątrz w zakresie metodyki i zmiany w podejściu do praktykowanych metod przez 
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poszczególnych nauczycieli. Jest to analiza, wnioski i praca. Realizacja takiego programu 

naprawczego leży stricte w gestii dyrektora danej szkoły, który ma autonomie w zakresie 

nadzoru pedagogicznego w ramach swojej placówki. 

Przewodnicząca RM analizując materiał przedłożony przez Dyrektor BOOS wskazała, że  

z jednego z zestawień tabelarycznych wynika, iż młodzież coraz częściej, jako kolejny etap 

nauki, wybiera szkołę kształcącą w konkretnym zawodzie. Około 30 uczniów wybrało też 

kształcenie poza miejscem zamieszkania, tj. gminą Więcbork. 

Powyższe potwierdziła Dyrektor BOOS. 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję i ogłosiła dziesięciominutową przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

Ad.10 Informację o analizie danych zawartych w oświadczeniach majątkowych złożonych 

przez kierowników jednostek gminnych przedstawił Zastępca Burmistrza Więcborka  

p. Jacek Masztakowski. 

 

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego Protokołu i jest dostępna do wglądu  

w biurze RM oraz stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Więcbork. 

 

 

Ad.11 Informację o analizie danych zawartych w oświadczeniach majątkowych Radnych 

Rady Miejskiej przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Więcborku p. Anna 

Łańska. 

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego Protokołu i jest dostępna do wglądu  

w biurze RM oraz stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Więcbork. 

 

Ad.12-13 Projekty uchwał finansowych gminy Więcbork omówiła Skarbnik Gminy  

p. Alina Kruk. 

a) w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2023,  

Zmiany dotyczyły: 

1. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.99.2023 z dnia 19 października 2023r. 

zwiększającego plan dotacji (§2010) w rozdz. 85228 o kwotę 13.465,00 zł z przeznaczeniem 

na organizowanie i świadczenie specjalistycznych usług opiekuńczych w miejscu 

zamieszkania dla osób z zaburzeniami psychicznymi. W planie finansowym wydatków 

budżetu zmiany ujęte zostały w §4170, §4210 i §4300. 

2. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.99.2023 z dnia 19 października 2023r. 

zwiększającego plan dotacji (§2010) w rozdz. 85502 o kwotę 31.089,00 zł z przeznaczeniem 

na realizację świadczeń rodzinnych, świadczeń z funduszu alimentacyjnego, na realizację 

zasiłku dla opiekuna oraz na realizację art. 10 ustawy o wsparciu kobiet w ciąży i rodzin „Za 
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życiem”. W planie finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte zostały w §3110, §4010  

i §4110. 

3. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.97.2023 z dnia 12 października 2023r. 

zwiększającego plan dotacji (§2030) w rozdz. 85219 o kwotę 20.310,00 zł  

z przeznaczeniem na dofinansowanie wypłaty dodatku w wysokości 400,00 zł miesięcznie na 

pracownika socjalnego zatrudnionego w pełnym wymiarze czasu pracy, realizującego pracę 

socjalną w środowisku w roku 2023. W planie finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte 

zostały w §4010. 

4. Dokonuje się następujących zmian w planie dochodów (§2180) i wydatków budżetowych 

w rozdziale 40001 w związku z wpływem na wyodrębniony rachunek bankowy środków  

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na realizację ustawy o szczególnych rozwiązaniach 

w zakresie niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na rynku paliw. Gmina otrzymała 

środki na wypłatę wyrównania dla przedsiębiorstw energetycznych w kwocie 255.000,00 zł. 

Po stronie wydatków środki ujęte zostały w rozdziale 40001 §4430, §4010 i §4210. 

5. Dokonuje się następujących zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych  

w związku z wpływem na wyodrębniony rachunek bankowy środków z Funduszu Pomocy na 

niżej wymienione zadania realizowane na podstawie Ustawy z dnia 12 marca 2022r.  

o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa: 

• środki na edukację dzieci z Ukrainy w rozdziale 80195 zwiększa się dochody (§2100)  

i wydatki (§4350, §4370 i §4750) o kwotę 9.348,00 zł, 

• zarządzanie statusem UKR w związku z konfliktem na Ukrainie (pomoc przyznawana na 

podstawie art. 4) w rozdziale 75011 zwiększa się dochody (§2100) i wydatki (§4860)  

o kwotę 45,66 zł, 

• nadanie numeru PESEL na wniosek w związku z konfliktem na Ukrainie w urzędzie 

(pomoc przyznawana na podstawie art. 4 ww. Ustawy) w rozdziale 75011 zwiększa się 

dochody (§2100) i wydatki (§4860) o kwotę 36,10 zł, 

• świadczenie rodzinne (pomoc przyznawana na podstawie art. 26) w rozdziale 85595 

zwiększa się dochody (§2100) i wydatki (§3290 i §4860) o kwotę 384,00 zł. 

6. Zmiany w planie dochodów (§2440) i wydatków (§3020 i §4210) budżetowych w rozdz. 

75412 na kwotę 29.700,00 zł dokonano na podstawie umowy nr DFS-IX.7211.876.2023 na 

powierzenie realizacji zadań z Funduszu Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy 

Postpenitencjarnej – Funduszu Sprawiedliwości w zakresie Wsparcia i rozwoju systemu 

instytucjonalnego pomocy osobom pokrzywdzonym przestępstwem i świadkom oraz 

realizacji przez jednostki sektora finansów publicznych zadań ustawowych związanych  

z ochroną interesów osób pokrzywdzonych przestępstwem i świadków oraz likwidacją 

skutków pokrzywdzenia przestępstwem. W ramach pomocy Gmina Więcbork zakupi ubrania 

bojowe i sprzęt pożarniczy dla OSP Runowo Kraj. 

7. Zwiększa się plan dochodów w rozdziale 75802 §2750 o kwotę środków z rezerwy 

subwencji ogólnej w wysokości 169.589,70 zł. Zmian dokonano na podstawie pisma z dnia 3 

października 2023 r. nr ST3.4751.1.14.2023.g i przeznacza się je na nagrody specjalne  

z okazji 250 rocznicy utworzenia KEN. Po stronie wydatków zmiany ujęte zostały jako 

uzupełnienie planu w rozdziale 80101 §4790. 

8. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 75814 §0960 o kwotę 6.363,00 zł  

w związku z wpływem darowizn: 

• od osób fizycznych w łącznej kwocie 4.863,00 zł na realizację projektu „Poznaj Polskę” 

(po stronie wydatków kwota darowizny zostały ujęte w rozdziale 80195 §4300), 
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• od Nadleśnictwa Runowo w kwocie 1.000,00 zł na doposażenie świetlicy szkolnej  

w Szkole Podstawowej w Runowie Kraj. (po stronie wydatków kwota darowizna została 

ujęta w rozdziale 80101 §4210 i §4240), 

• od Banku Spółdzielczego w Więcborku w kwocie 500,00 zł na organizację dożynek 

gminnych (po stronie wydatków kwota darowizna została ujęta w rozdziale 75095 §4210). 

9. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 90015 §0950 o kwotę 4.627,00 zł  

w związku z odszkodowaniem jakie wpłynęło od ubezpieczyciela majątku gminnego za 

szkody w oświetleniu ulicznym na ul. Targowej w Więcborku. 

10. Zwiększa się plan dochodów w następujących rozdziałach i paragrafach: 

• 70005§0550 o kwotę 11.500,00 zł (wpływ z opłat z tytułu użytkowania wieczystego), 

• 75616 §0500 o kwotę 40.000,00 zł (wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych), 

• 75814§0920 o kwotę 56.000,00 zł (w tym 13.000,00 zł to odsetki bankowe od środków 

zgromadzonych na rachunku bieżącym placówek oświatowych) oraz 85395 §0920  

o kwotę 1.000,00 zł (wpływ dochodów z tytułu odsetek bankowych) 

• 80101§0750 o kwotę 3.000,00 zł (wpływy z najmu pomieszczeń w placówkach 

oświatowych), 

• 80103§0670 o kwotę 10.000,00 zł (wpływy z opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego), jednocześnie koryguje się o tą kwotę plan w rozdziale 80101 §0830, 

• 80103§0830 o kwotę 2.500,00zł (wpływy z usług świadczonych w placówkach 

wychowania przedszkolnego), 

• 90005§2460 o kwotę 1.900,00 zł (wpływ środków udostępnionych przez NFOSiGW za 

czynności realizowane przez punkt konsultacyjno-informacyjny w ramach programu 

priorytetowego „Czyste powietrze”), 

• 90026§0910 o kwotę 570,00 zł (wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu 

opłaty za gospodarowanie odpadami), Powodem zmian jest wykonanie w/w dochodów na 

poziomie umożliwiającym zwiększenie o wskazane kwoty dotychczasowego planu 

finansowego. 

11. W planie finansowym wydatków w rozdziale 60016 §6050 wprowadza się do realizacji 

nowe zadania inwestycyjne polegające na wykonaniu dokumentacji technicznej: 

• Budowa drogi gminnej 020203C na odcinku Alei Dębowej w Sypniewie i 020202C na 

odcinku Dorotowo- Wymysłowo - Wilcze Jary o wartości 44.000,00 zł (I etap), 

• Przebudowa drogi gminnej 020212C w Młynkach o wartości 27.500,00 (I etap), 

• Przebudowa drogi na ulicy Leśnej w Sypniewie (droga wewnętrzna) o wartości 20.000,00 

zł (I etap), 

• Przebudowa drogi na ulicy Polnej w Sypniewie (droga wewnętrzna) o wartości 3.530,00 

zł (I etap), 

• Przebudowa drogi na ulicy Słonecznej w Więcborku o wartości 25.000,00 zł, 

• Przebudowa drogi relacji Zakrzewek - Zakrzewska Osada – Jeleń o wartości 4.000,00 zł  

(I etap) 

• Przebudowa drogi w Jastrzębcu (droga wewnętrzna) o wartości 17.500,00 zł (I etap). 

Dodatkowo w dwóch zadaniach inwestycyjnych zwiększa się plan wydatków  

i jednocześnie zmienia nazwę zadania (uszczegółowiona została nazwa zadania): 

• dotychczasowe zadanie pn.: „Budowa chodnika i drogi ul. W. Witosa w Wituni” zmienia 

nazwę na „Budowa chodnika i drogi gminnej 020207C na odcinku ul. Wincentego Witosa 

w Wituni” i wartość zadania zwiększa się o 55.528,00 zł, 

• dotychczasowe zadanie pn.: „Budowa drogi relacji Borzyszkowo - Klarynowo” zmienia 

nazwę na „Przebudowa drogi gminnej 020215C Górowatki - Klarynowo” i wartość 

zadania zwiększa się o 25.000,00 zł. 
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12. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 01030 §2850 o kwotę 5.000,00 zł dla 

sfinansowania składki w wysokości 2% od wpływów z tytułu podatku rolnego na rzecz Izby 

Rolniczej.  

13. Zwiększa się plan finansowy wydatków rozdziale 75023 w §4010, §4110 i §4120 o łączną 

kwotę 140.000,00 zł w związku z koniecznością utrzymania odpowiedniego poziomu 

zatrudnienia pracowników w ramach prac interwencyjnych niezbędnych do wykonania 

zaplanowanych prac porządkowych i remontowo-brukarskich w Gminie. 

14. W rozdziale 75085 oraz dziale 801, oprócz zmian opisanych w pkt 5, 7 i 8 uzasadnienia, 

dokonano zmian w planach finansowych wydatków placówek oświatowych w związku  

z bieżącym ich funkcjonowaniem. 

15. W rozdziale 85154 wprowadza się do realizacji nowe zadanie inwestycyjne polegające na 

zakupie na wyposażenie Świetlicy Środowiskowej „Uśmiech” w Więcborku lasera do 

wycinania i grawerowania co uatrakcyjni prowadzone zajęcia terapeutyczne. Wartość zakupu 

to 18.000,00 zł i zostanie zrealizowany z oszczędności w §4210, §4260, §4300 i §4700. 

16. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków w rozdziale 85203, w części 

dotyczącej Środowiskowego Domu Samopomocy Społecznej i Klubu Samopomocy „Domek” 

pomiędzy §4170, §4220, §4300 a §4210, §4410 i §4700 o łączna kwotę 3.714,10 zł  

w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na bieżącą działalność jednostki. 

17. Dokonuje się zmniejszenia planu finansowego wydatków w rozdziale 85230 §3110  

o kwotę 10.758,00 zł w związku z podpisaniem aneksu nr 2 do umowy nr 45/2023 w sprawie 

realizacji wieloletniego rządowego Programu „Posiłek w szkole i w domu” w roku 2023,  

w wyniku którego zmniejszeniu uległ udział środków własnych gminy w realizacji programu. 

18. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 85202 §4330 o kwotę, o której mowa 

w pkt 17 uzasadnienia z przeznaczeniem na realizację zadań zaplanowanych w tym rozdziale. 

19. Wprowadza się do realizacji nowe zadanie w rozdziale 90001 §6050 polegające na 

wykonaniu I etapu dokumentacji technicznej na zadanie pn.: „Budowa sieci kanalizacji 

sanitarnej na os. Piastowskim w Więcborku”. Wartość zadania to 20.000,00 zł. 

20. Wprowadza się do realizacji nowe zadanie w rozdziale 92695 §6050 polegające na 

wykonaniu koncepcji na zagospodarowania promenady w Więcborku. Wartość zadania 

20.000,00 zł. 

21. Dokonuje się zmian w planach finansowych funduszy sołeckich następujących sołectw: 

• w Sołectwie Czarmuń na mocy uchwały nr 1/2023 zebrania wiejskiego z dnia 

28.09.2023r. dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 92195 w §4300 (-1.000,00 zł) 

w związku ze zmianą sposobu realizacji zadania polegającego na zorganizowaniu imprez 

integracyjnych dla mieszkańców sołectwa. Zrezygnowano z zakupu usług planując 

jedynie zakup materiałów do organizacji (92195 §4210 +1.000,00 zł). 

• w Sołectwie Dalkowo na mocy uchwały nr 2/2023 zebrania wiejskiego z dnia 

18.09.2023r. dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 92195 §4300 (-2.392,74 zł – 

organizacja wyjazdu integracyjnego dla mieszkańców sołectwa). Niewykorzystane środki 

zgodnie  

z uchwałą mają zostać przeznaczone na zakup ławek na plac zabaw. 

• w Sołectwie Górowatki na mocy uchwały nr 2/2023 zebrania wiejskiego z dnia 

29.09.2023r. dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 90004 §4210 (-97,46 zł – 

utrzymanie terenów zielonych w sołectwie) i 92195 §4210 (-1.819,70 zł. – organizacja 

spotkania integracyjnego z okazji zakończenia lata). Niewykorzystane środki zgodnie  

z uchwałą mają zostać przeznaczone na zakup kruszywa do utwardzenia dróg w sołectwie. 

• w Sołectwie Jeleń na mocy uchwały nr 2/23 zebrania wiejskiego z dnia 28.09.2023r. 

dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 92195 §4300 (-1.200,00 zł – zakup usług na 

organizację spotkań integracyjnych). Ze względu na przebudowę świetlicy w Jeleniu 

zaplanowane imprezy typu Dzień Dziecka, Dzień Matki i Dzień Ojca nie odbyły się. 
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Niewykorzystane środki zgodnie z uchwałą mają zostać przeznaczone na zakup 

materiałów na organizację spotkania z okazji zakończenia przebudowy świetlicy  

w sołectwie. 

• w Sołectwie Lubcza na mocy uchwały nr 2/2023 zebrania wiejskiego z dnia 26.09.2023r. 

dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 90004 §4210 (-800,00 zł – utrzymanie 

terenów zielonych w sołectwie). Niewykorzystane środki zgodnie z uchwałą mają zostać 

przeznaczone na zakup materiałów na organizację spotkania opłatkowego mieszkańców. 

• w Sołectwie Nowy Dwór na mocy uchwały nr 2/2023 zebrania wiejskiego z dnia 

20.09.2023 r. dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 92195 §4300 (-1.900,00 zł – 

organizacja wyjazdu integracyjno – kulturalnego dla mieszkańców) oraz w rozdziale 

60016 §6050 w zadaniu pn.: „Budowa chodnika i przebudowa drogi gminnej wewnętrznej 

na działce nr ewid. 129/1 w Nowym Dworze” (-5.200,00 zł). Niewykorzystane środki 

zgodnie z uchwałą mają zostać przeznaczone odpowiednio na zakup materiałów do 

remontu schodów przy świetlicy wiejskiej oraz na zakup kruszywa do naprawy dróg  

w sołectwie. 

• w Sołectwie Pęperzyn na mocy uchwały nr 2/2023 zebrania wiejskiego z dnia 

31.08.2023r. dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 92109 §4210 (-2.000,00 zł – 

doposażenie świetlicy wiejskiej). Niewykorzystane środki zgodnie z uchwałą mają zostać 

przeznaczone na zakup materiałów na organizację spotkania integracyjnego dla 

mieszkańców sołectwa z okazji otwarcia zmodernizowanej świetlicy w Pęperzynie. 

• w Sołectwie Sypniewo na mocy uchwały nr 2/2023 zebrania wiejskiego z dnia 

27.09.2023r. dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 90004 §4210 (-2.000,00 zł – 

pielęgnacja terenów zielonych), 92195 §4210 (-561,46 zł – organizacja „Parafiady” dla 

mieszkańców), 90015 §6050 (-500,00 zł - zakup latarni solarnej) i 92695 §6050 (-300,00 

zł - doposażenie placu zabaw w Sypniewie w zjazd linowy). Niewykorzystane środki 

zgodnie z uchwałą mają zostać przeznaczone na zakup kostki brukowej do napraw 

bieżących parkingów w sołectwie. 

• w Sołectwie Śmiłowo na mocy uchwały nr 3/2023 zebrania wiejskiego z dnia 

21.09.2023r. dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 92695 w §4300 (-500,00 zł – 

usługa czyszczenia kąpieliska) i 92109 §4210 (-1.152,28 zł – zakup stołów i szafy do 

świetlicy). Niewykorzystane środki zgodnie z uchwałą mają zostać przeznaczone na 

zakup kruszywa do naprawy dróg w sołectwie. 

• w Sołectwie Witunia na mocy uchwały nr 2/2023 zebrania wiejskiego z dnia 22.09.2023r. 

dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 92195 §4300 (-4.700,00 zł – organizacja 

wyjazdu integracyjno – kulturalnego dla mieszkańców). Niewykorzystane środki zgodnie 

z uchwałą mają zostać przeznaczone na zakup materiałów na organizację spotkania 

integracyjnego dla mieszkańców sołectwa z okazji otwarcia nowo wybudowanej świetlicy 

w Wituni. 

• w Sołectwie Wymysłowo na mocy uchwały nr 2/2023 zebrania wiejskiego z dnia 

11.09.2023r. dokonuje się zmniejszenia planu w rozdziale 92109 §4210 (-133,66 zł - 

zakup firan do świetlicy) i 92109 §6050 (-27248 zł – zakup i montaż klimatyzatora do 

świetlicy). Całość środków w kwocie 406,14 zł sołectwo przeznacza na zakup materiałów 

do spotkań integracyjnych. 

 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję pytając o inwestycję w sprawie, której składała 

interpelację w ubiegłym roku, tj. przygotowania dokumentacji na przebudowę ulicy 

Spacerowej w Więcborku. Radna chciała wiedzieć, czy ta inwestycja zostanie ujęta  

w projekcie budżetu Gminy Więcbork na kolejny rok. 
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Skarbnik Gminy podała, że zgodnie z wytycznymi Burmistrza do 27 października br. 

poszczególne referaty i jednostki mają obowiązek złożenia projekty swoich budżetów na 

2024r., więc w tej chwili oczekuje na wszystkie te dokumenty. 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję i poprosiła o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały.  

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023  

b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

Projekt tej uchwały jest wypadkową tego, co działo się w budżecie Gminy Więcbork od 

ostatniej zmiany na sesji wrześniowej. W zmianach na bieżący rok wprowadzono do realizacji 

kilka dodatkowych zadań inwestycyjnych, tzn. wykonanie dokumentacji w zakresie budowy, 

bądź przebudowy dróg, których wykonanie ma odbywać się dwuetapowo. W związku z tym 

pojawiła się konieczność wprowadzenia do załącznika przedsięwzięć, tych zadań, które mają 

charakter wieloletni. Dodatkowo na 2024 rok określono limit wydatków na budowę 

kanalizacji wraz z przyłączami przy ulicach: Potulickich, Biskupa Andrzeja Zebrzydowskiego 

i Zamkowej. Limit określono zgodnie z dokumentacją techniczną na kwotę 1.350.000, 00 zł. 

Uwag nie wniesiono. 

 Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały.  

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 
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Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023  

Ad.14 Wolne wnioski i informacje. 

Spraw nie wniesiono 

Na tym obrady zakończono 

Przewodnicząca Rady Miejskiej słowami „zamykam obrady sześćdziesiątej szóstej sesji 

Rady Miejskiej w Więcborku” zamknęła obrady. 

 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Więcborku 

 

/-/ Anna Łańska 

 

 


